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Karsai Attila, Kléri Bertalan, Molnárné Juhász Éva, Timár László, dr. Vidákovics Béla helyi képviselők. 
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Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens 
 

Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 9 képviselő-testületi tagból 9 
fő jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
Elmondja, hogy a Képviselő-testület a 2012. június 25-i ülésén úgy döntött, hogy a 2012/2013-as tanév 
indításával kapcsolatos feladatokról szóló tájékoztatót és a 2012. második negyedévi költségvetési 
rendelete módosítását júliusban, rendkívüli ülés keretében tárgyalja.  
 
Tájékoztatja a Képviselő-testületet az ülés tervezett napirendjéről.  
 

A Képviselő-testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 

Ülési napirend tárgya: 
 
1.)  Tájékoztató a 2012/2013-as tanév előkészítésével kapcsolatos feladatokról 

Előadó: Karsai Attila Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság Elnöke 
 

2.) Az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 2/2012.(II.21.) önkormányzati rendelet 
módosítása 
Előadó: Bratu László polgármester 

 
3.) Egyebek 
 
 

ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 
Napirend tárgya:         Előadó 
 

1.) Tájékoztató a 2012/2013-as tanév előkészítésével     Karsai Attila  
 kapcsolatos feladatokról                        Bizottsági Elnök 

         
Bratu László polgármester elmondja, hogy a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság az előzetes 
egyeztetést lefolytatta. Rövid tájékoztatást ad az egyházi iskolával kapcsolatban, kirajzolódott a 
pedagógus és a tanulói létszám. Ez a 370 fő körüli létszám fixre vehető.  
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Tehát az 1028 fő átlagos statisztikai létszám 36%-a az, amellyel számolni kell. Maximum 5-8 fő, ami 
talán befolyásolhatja ezt a létszámot. Ennek megfelelően kell végrehajtanunk az ingókkal kapcsolatos 
felosztást a végleges leltárt követően. A munkát minél gyorsabban el kell végezni megfelelő 
odafigyeléssel, becsületesen, hiszen a város gyermekeiről van szó.  
Az érsekség megkereste igazgató urat a munkaszerződésekkel kapcsolatban. Két intézményünktől kért 
étkezési árajánlatot, a Zrínyi Ilona Általános Iskolától és a Gondozási Központtól. Valószínű, hogy kért 
máshonnan is, amelyről nincs tudomásunk. A Gondozási Központ 370 főre nem tud adagot legyártani, 
mert nincs meg a megfelelő kapacitása.  
Az egyház az étkeztetést 1 évre kérte, ezt követőn saját maga állítja elő a tízórait és az ebédet. Négy 
konyhai dolgozóra szüksége van, akiket átvesz az iskolától és kapcsolódó egyéb feladatokkal is meg 
kívánja bízni.  
A kötelező fertőtlenítő meszeléseket el kell végezni az intézményekben.  
Kér mindenkit, hogy a saját területén tegyen meg mindent annak érdekében, hogy a három épületben 
zökkenőmentesen kezdődhessen meg szeptemberben a tanítás. Ehhez együttműködésre van szükség. 
 
Karsai Attila  képviselő, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsági 
ülésen megtárgyalták a napirendet. A két oktatási intézmény egy évét illetően csak a félévét kell 
áttekinteni. 2013. január 1-től az állam átveszi a szakmunkásképző és az általános iskola irányítását is. Az 
kiderült, hogy a járási szervezetek szakigazgatási feladatokat látnak el.  
Számos változás várható az év során. A nemzeti köznevelésről szóló törvény életbe lépésével fontos 
szerepet kap a mindennapi testnevelés. Ez a szakmunkásképző és a szürke iskola esetében gondot fog 
jelenteni.  
A Zrínyi Ilona Általános Iskola, az Óvoda, és az Aba Sámuel Szakiskola tárgyi feltételei tekintetében 
csak a legszükségesebb feladatokat tudják elvégezni. Javasolja, hogy az intézmények pályázzanak. A 
TÁMOP-os pályázat most jelent meg, azt meg kell ragadni.  
A Zrínyi iskola épületi és oktatási szinten ismét szétválasztásra kerül. A tanulók száma 602 fő a két 
épületre, plusz Fügödön 130 fő. 24 tanulócsoport beindítására van szükség – Fügödön kívül. Az átlag 
osztálylétszámok csökkentek. A 2. évfolyamon az 54 fő tanulói létszámhoz 2 osztály indítását javasolják.  
Fügödön a 8. évfolyam felmenő rendszerben kinn marad. A nevelők számát meg kell határozni, az oktatás 
szerkezetét át kell alakítani. A közoktatási törvény szerint 1372 órát adhat ki törvényesen. 
Megfontolandó, hogy a pénzügyi helyzet tekintetében ebből mennyit ad ki.  A személyi feltételek 
tekintetében a Zrínyi iskola 79 pedagógusából 27 fő átkerül az egyházi iskolába. 52 fő marad, amely 
kevésnek bizonyul. A tantárgyfelosztás elkészítését követően kell meghatározni a pedagógusok számát 
55-59 fő között. Az egyéb technikai dolgozók, adminisztratív dolgozók, karbantartók, takarítók, 
gépkocsivezetők létszámát csökkenteni kell. Fenntartói szinten kell megállapodni.  
Az Óvoda a magas gyermek létszám miatt további 1 csoport indítását kéri. Ellenkező esetben a jelenleg 
12 fő vidékről beiratkozó gyermek felvételét el kell utasítani, s ezáltal a normatíva is csökken. 
Abaújdevecser tagóvodában több a gyermek létszám a jogszabályban megengedettnél, ezért egyenlőre a 
megoldás a gyermekek Encsre való „utaztatásával” lenne lehetséges, így a csoportlétszám kiegyenlítődne.  
Az Aba Sámuel Szakiskola tekintetében a tervezett létszám nem ismeretes, pontos adatokkal nem szolgált 
az iskola, nincs számszerűen alátámasztva, ezért a bizottság nem tud javaslatot mondani a Képviselő-
testületnek. Kérik az intézmény vezetőjét, hogy 2012. augusztus 8-ig dolgozza ki az iskolára vonatkozó 
jogszabályoknak megfelelő paramétereket és dokumentumokat annak érdekében, hogy a tanév 
zökkenőmentesen induljon, melyet a bizottság megtárgyal.  
 
Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens elmondja, hogy tavaly 190 tanuló ballagott, ezen az éven 
140 fő. Ez 50 tanulóval kevesebb a tavalyihoz képest. A középiskolában ezért kevés a valószínűsége a 
létszámnövekedésnek.  
 
Bratu László polgármester nagy problémának tartja azt, hogy az igazgató úr nem tudja még 
megmondani, hogy hány osztállyal indítja a tanévet. Ezt sürgősen pótolni kell. Kéri pénzügyi irodavezető 
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asszonyt, nézzen utána, hogyan alakult a szakmunkásképző időarányos pénzügyi felhasználása.  
Elmondja, hogy 2013/2014-es tanévre az abaújdevecseri tagóvodát fel szeretnék újítani, de ez csak akkor 
történhet meg, ha 2 csoportnyi gyerek van. Ha életbe lép a min. 13 fő csoportlétszám, az átlaglétszámnak 
meg kell felelni a 2 csoportban. 2013. január 1-től állami alkalmazásba kerülhet az óvoda is. 2000 főnél 
kötelező, 3000 fő felett kérvényezni kell, – ha az erejét meghaladja – hogy az állam üzemeltesse.  
A Zrínyi iskolával kapcsolatosan elmondja, hogy az 52 és 59 fő pedagógus létszám között nagy a 
különbség, hiszen itt emberekről van szó. Ha sok a karbantartói, takarítói, gépkocsivezetői létszám, akkor 
mondjuk meg, hogy mennyinek kell lennie.  
 
Karsai Attila  képviselő, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság Elnöke szerint a feladatcsökkenéssel 
arányosan csökkenjen a dolgozók létszáma is. Az 55 fő pedagógus felé kellene közelíteni. Célszerű a 
jelenlegi létszámot megtartani, plusz amit a pedagógiai program  indokol.  
 
Kléri Bertalan  képviselő, a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elnöke az általános iskolák 
tekintetében elmondja, hogy nagy változás elé néz a város. Harmonikus és békés együttműködésre kéri az 
igazgatókat. Elkészült a leltár, mikor lesz a szétosztás? Még mindig nagyon képlékeny a pedagógusok 
száma. Kényes ez a pár hét a tanárok szempontjából.  
A tárgyi feltételekkel kapcsolatosan elmondja, hogy két épületről beszélünk, plusz a fügödi iskola.  
Kéri, hogy a testület támogassa a TÁMOP-os óvodafejlesztés pályázatot, mely a fügödi óvoda udvarának 
befejezéséhez teremtheti meg az anyagi feltételeket.  
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a fügödi településrészre már sokat költöttünk önkormányzati 
segítséggel. Le fogják választani a fügödi tantermet, hogy elég legyen a diákoknak. Az óvoda vezetése 
dolgozik a pályázaton. Megjelent az iskolák felújítására vonatkozó pályázat is. Ez 100%-os támogatással 
(TÁMOP).  
Az iskola személyi állományával kapcsolatban elmondja, hogy nem a pedagóguslétszám átvételével van a 
gond, hanem a kisegítőkkel, adminisztratív dolgozókkal. Ez majd a későbbiekben kiforrja magát, az 
állami átvétel sok mindent meg fog oldani.  
 
Molnárné Juhász Éva képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke a 8. csoport indításával 
kapcsolatban kérdezi, hogy ez kinevezett dolgozó lehet-e? 
 
Urbánné Kléri Szilvia humánágazati szakreferens elmondja, hogy nem lenne célszerű kinevezni jelenleg 
a dolgozókat, szerződéssel kell alkalmazni őket. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke kérdezi iskolaigazgató 
urat, hogy a nyári festés miatt meg tudják-e oldani zavartalanul az étkeztetést? 
 
Timár László képviselő elmondja, hogy természetesen igen.  
 
Szeles András alpolgármester egyetért a polgármester úr és Karsai Attila elnök által elmondottakkal.  
Elmondja, hogy az augusztus elejei bizottsági ülés szükséges, de nem elégséges. Az Aba Sámuel 
Szakiskola esetében testületi döntés szükséges. Augusztus elején meg kell hozni a döntést.  
Az állami irányítás miatt a két intézmény vonatkozásában szeptember végéig döntést kell hozni. A 
következő félév már nem minket fog érinteni, azonban erre a néhány hónapra sem mindegy, hogy milyen 
döntést hoz a testület. Igazgató úrtól kéri, hogy az 52 felé közelítsük a pedagógusok létszámát. A 286 fő 
tanuló helyett 380 tanuló megy át az egyházi iskolába. Elemezze igazgató úr a helyzetet. Fel kell tárni 
ennek az okait.  
Az átadás-átvétellel, tantárgyfelosztással kapcsolatban fel kell venni a kapcsolatot a humánágazati 
szakreferens asszonnyal. Fenntartóként a Zrínyi iskola felé van kötelezettségünk, de az egyház iskola felé 
is figyelni kell. Nem rivalizálni, hanem együttműködni kell. Mindkét intézmény részéről közelíteni kell 
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egymás felé. Az egyházi iskolába való pótjelentkezést most már le kell állítani, mert a tantárgyfelosztást 
így nem lehet pontosan elkészíteni.  
A különböző tárgyi, felújítási igények megjelentek az intézmények részéről. Tudja, hogy nehéz 
helyzetben van az intézmény, ezért javasolja szponzorok, vállalkozók megkeresését a helyi oktatás 
színvonalának fenntartása érdekében.  
Az Aba Sámuel Szakiskola tekintetében elmondja, hogy még nem volt arra példa, hogy információ 
hiányában nem tudott dönteni a bizottság és a Képviselő-testület. Ezt a problémát haladéktalanul meg kell 
oldani. 
 
Bratu László polgármester a napközis csoportok számával kapcsolatban elmondja, hogy 10 csoportot 
tervez az intézmény indítani, Nem hiszi, hogy ezt meg fogja tudni finanszírozni az önkormányzat. 
Lehetséges-e a csökkentés. Ezt vizsgálja meg a bizottság. Amennyiben lehetséges, tovább csökkentse a 
számát.  
További kérdés hiányában kéri a testület döntését. 
 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

84/2012. (VII.27.) határozata 
Encs Város Önkormányzata oktatási intézményeinek működési paraméterei  

a 2012/2013-as tanévben tárgyában 
 
Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta az oktatási intézmények 
tanévvel kapcsolatos feladatait, a működés paramétereit, melyet az alábbiak szerint fogad 
el: 
A Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény tekintetében 
2012. szeptember 1-től 24 csoport indítását engedélyezi az encsi, 8 csoportot a fügödi 
tagiskolában. A napközis csoportok esetében a 8 csoportot engedélyezi, a további kettőt a 
létszám arányában teszi függővé. A pedagógusok létszámát a részletes tantárgyfelosztás 
tükrében engedélyezi. 
Az Óvoda esetében 8 csoport indítását engedélyezi. A nyugdíjba vonuló pedagógusok 
helyett az intézmény felvehet óvónőket. A továbbiakban csak szerződéses jogviszonyt 
létesíthet az új csoportok és a helyettesítések kapcsán. 
Az Aba Sámuel Szakiskola tekintetében a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság nem 
tudott véleményt nyilvánítani az alapadatok hiányában. Felszólítja az intézmény 
vezetőjét, hogy a pontos adatokat és dokumentumokat haladéktalanul nyújtsa be.  

 
Felelős: jegyző, humánágazati szakreferens, intézményvezetők 
Határid ő: 2012. augusztus 08., ill., 2012. augusztus 31. 
 

 
Napirend tárgya:         Előadó 
 
2.) Az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló     Bratu László 
           2/2012.(II.21.) önkormányzati rendelet módosítása    polgármester 
     
  
Bratu László polgármester kérdezi pénzügyi irodavezető asszonyt, kívánja-e az anyagot szóban 
kiegészíteni. 
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Ferencsák Sándorné pénzügyi irodavezető asszony él a lehetőséggel. Elmondja, hogy a költségvetési 
rendelet főösszege 22.632 eFt-al nő. A szociális kiadásokhoz való hozzájárulás összege a támogatásértékű 
bevételként volt tervezve, ez most átkerült a kiegészítő támogatás szociális feladatokhoz.  
A működésképtelen önkormányzatok támogatására benyújtott pályázatra kaptunk 35138 eFt-ot, ezen 
összeggel a forráshiányunkat csökkentettük.  
Növelte a költségvetés főösszegét bérkompenzáció, a nyári étkeztetés, a létszámcsökkentéses pályázat, a 
könyvtár érdekeltségi támogatás 2011. évre áthúzódó összege. 
 
Kléri Bertalan  képviselő, a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottságuk 
megtárgyalta a napirendet. Egyetértenek a rendeletmódosítással, azt elfogadásra javasolják.  
 
Bratu László polgármester kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja a napirendet.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntést hozza: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

12/2012. (VI.28.) rendelete 
Az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló  

2/2012.(II.21.) önkormányzati rendelet módosításáról  
 

Az önkormányzat képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 
34.§ (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, Magyarország Alaptörvénye, 32. cikk (1) 
bekezdés f.) pontjában megfogalmazott feladatkörében eljárva az önkormányzat 2012. évi 
költségvetéséről szóló 2/2012. (II.21.) önkormányzati rendeletének (továbbiakban: 
költségvetési rendelet) módosításáról a következőket rendeli el:  
 

1.§ 
 
A 2/2012. (II.21.) önkormányzati rendelet 2.§ (2) – (3) bekezdésében meghatározottak 
alapján, a 11-14. mellékletekben részletezett bevételi és kiadási előirányzatok e rendelet 1-6. 
számú mellékletek szerint módosulnak. A tájékoztató táblák a módosítandó rendelet 
szerkezetével egyezően 1-15. számig csatolva vannak  
 

2.§ 
 
Az előirányzat megváltozásnak a költségvetésen történő átvezetéséről a jegyző gondoskodik.  
 

    3.§ 
 
E rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba.  
 

Kmf. 
 

  Bratu László sk.      dr. Halász Ferenc sk.  
    polgármester                 jegyző  

 
/ A rendelet mellékletei a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
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Napirend tárgya:          
 
3.) Egyebek      
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az Encsi Többcélú Kistérségi Társulás „Biztos kezedet, biztos 
jövő!” címmel projektet nyújtott be. A pályázatot azon 15 kistérség nyújthatta be, akiket a program 
végrehajtásához a kormány kijelölt. Ez 600 millió forintos össztámogatás. A program kötelező elemei 
között szerepel közösségi ház létrehozása. A társulás területén 6 helyen jöhet létre: Hernádvécse, 
Felsőgagy, Pere, Krasznokvajda, Csenyéte és Encs várost érintően Fügöd településrészen. Olyan 
közösségi ház létrehozása történne, amelyben közösségfejlesztő funkciót, egyéb személyi higiéniával 
kapcsolatos szolgáltatásokat, és a rászoruló lakosság számára legalább a nap 8 órájában igénybe vehető 
közösségi teret biztosítanák. Tisztálkodó helység, mosás lehetőségét kialakító helyiségek lennének 
kialakítva az ingatlanban, mely az ott élő, rászoruló lakosság felzárkóztatását biztosítaná felügyelet 
mellett.. A végrehajtáshoz önkormányzat tulajdonában álló épületre van szükség. 
A Magyar Máltai Szeretetszolgálat megismerve a fügödi cigány közösség helyzetét, felajánlotta 
segítségét az ingatlan vásárláshoz a vételár 50%-ával vagy maximum 2.500.000.-Ft összegben. Az 
ingatlan közösségi célú fejlesztését, átalakítását a pályázat biztosítja. Technikai megoldásként a pályázati 
kiírásban szereplő követelmények jogszerű megvalósítására az MMSZ azt javasolja, hogy az 
önkormányzat támogassa a szervezetet maximum a vételár 50%-ával, maximum 2,2 millió Ft-tal a 
lakásvásárláshoz.  
24 hónapos működésének valamennyi költségét ő fizeti, plusz 3 embert biztosít, akiknek a bérét szintén ő 
fizeti 
Polgármester kéri a testületet, hogy támogassák az előterjesztést.  
 
Kléri Bertalan  képviselő, a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy Fügöd 
tekintetében mindig szkeptikus az ember. Alapvető emberi normákat kell rendbe tenni a lakosság 
körében, mint például a kézmosás. Ez nem csak a szegénység miatt van.  
A cél megvalósításához az Encs-Fügöd, Petőfi út 13. szám alatti ingatlan tudja teljesíteni valamennyi 
szakmai igényeket és Fügöd településrész lakosságának elvárásait. A telep közelében helyezkedik el az 
ingatlan, így nem zavarja a lakosság többi részét.  
Reménytelennek tartja a próbálkozást, de ha a pénzügyi rész biztosítva van, meg kell rá adni az esélyt. 
Kérdezi, hogy a 24 hónapos MMSZ működtetés után mi lesz?  
 
Bratu László polgármester szerint a 24 hónap után az igénybevevők– feltehetőleg – önmaguk csinálják 
majd tovább.  
 
Molnárné Juhász Éva képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
Gondozási Központ már próbálkozott a felzárkóztatásukkal, de nem sikerült. 
Már örültek, hogy van szociális pályázat. De mi a helyzet a hátrányos magyar családokkal? Már túlzásnak 
tartja, hogy a legtöbb pályázat csak a cigány közösséget támogatja. A nyári étkeztetés sem sikerült, mert 
szégyellték. A lelke mélyén sajnos azt kell mondja, hogy nem fog sikerülni, de próbáljuk meg. Aggódik 
amiatt, hogy két év után majd nekünk kell folytatni. Sajnálna a többi családot.  
 
Bolobás Péter képviselő elmondja, hogy ő nem támogatja a kezdeményezést, felesleges idő és 
pénzkidobásnak tartja.  
 
Bratu Ferenc képviselő szerint inkább az idős embereket kellene támogatni. 
  
Vidákovics Béla képviselő szerint egy pár család lehet, hogy kihasználná a lehetőséget. Meg kell adni rá 
az esélyt. Ha nem csinálunk semmit, egyre rosszabb lesz a helyzet.  
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Szeles András alpolgármester fontosnak tartja, hogy ezt a 600 millió forintot mire költik. Szeretné, ha ez 
nemcsak a fügödi cigány lakosságra, hanem pl. az öregek támogatására is kiterjedne. Vannak fontosabb 
dolgok is, amire el tudnák ezt a pénzt költeni.  
Az elvi támogatást meg lehet adni, de a gyakorlatban nem. 
 
Karsai Attila  képviselő, a Humánpolitikai és Ügyrendi bizottság elnöke szerint ez a program kidobott 
pénz.  
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a kistérség megszűnésével ebben a pályázatban fog legalább 
2 évig 15-20 ember dolgozni. A kistérségben dolgozó 28 fő 70%-a felsőfokú végzettségű. 
Elmondja, hogy 7 ingatlant vizsgált meg Fügödön a műszaki iroda. Ezek közül a Petőfi út 13. szám alatti 
ingatlan az, ami jó állapotban van és a telep közelében.  
Véleménye szerint meg kell adni az esélyt a program végrehajtásához. 
 
Kérdés, észrevétel hiányában kéri a testület döntését. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztéseket és 6 igen, 2 nem 1 
tartózkodás mellett az alábbi döntést hozza: 

 
 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
85/2012. (VII.27.) határozata 

TÁMOP-5.2.3.A-12/1-2012-0003 számú, „Biztos kezdet, biztos jövő!” című projekt 
támogatásával kapcsolatos döntésről 

 
Encs Város Képviselő-testülete úgy döntött, hogy az Encsi Többcélú Kistérségi Társulás által 
benyújtott, a határozat tárgyában megjelölt projektszámú pályázattal megvalósítandó encs-
fügödi közösségi szolgáltató ház megvásárlásához a projektben részt vállaló Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat (továbbiakban: MMSZ) részére 2.200.000 Ft, azaz: Kettőmillió-
kettőszázezer forint támogatást biztosít azzal, hogy az MMSZ-nek az eladóval kötött 
adásvételi szerződésében a felek Encs Város Önkormányzata részére elővásárlási jogot 
biztosítanak.  
Amennyiben az ESZA nem engedélyezi, hogy az ingatlan tulajdonjoga az MMSZ-hez 
kerüljön vétel útján, úgy Encs Város Önkormányzata szerez tulajdonjogot és a vásárláshoz az 
MMSZ nyújt támogatást fenti összeggel.  
 
A Képviselő-testület a fenti javaslatot támogatja. 
 
Felelős:  polgármester 
Határid ő:  2012. augusztus 2. 

 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az óvoda és a Zrínyi iskola pályázatot kíván benyújtani az 
intézményük fejlesztése érdekében. Miután a kiírást követően, munkaterv szerint nem lesz augusztusban 
testületi ülés, ezért az intézményvezetők kérik a Képviselő-testület hozzájárulását a pályázatok 
benyújtására.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntéseket hozza: 
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Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
86/2012. (VII.27.) határozata 

TÁMOP-3.1.11-12/1 „Óvodafejlesztés” című pályázat benyújtására 
 

A Képviselő-testület megtárgyalta, és támogatja a TÁMOP-3.1.11-12/1 Óvodafejlesztés című 
pályázat benyújtását.  
 

Felelős:  intézményvezető 
            Határidő:  pályázati kiírás szerint  
 
 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
87/2012. (VII.27.) határozata 

az ÉMOP-4.3.1/A-12 „Oktatási intézmények fejlesztése” című pályázatok benyújtására 
 

A Képviselő-testület megtárgyalta, és támogatja az ÉMOP-4.3.1/A-12 „Oktatási intézmények 
fejlesztése” című pályázat benyújtását.  

 
Felelős:  intézményvezető, műszaki iroda vezetője 
Határid ő:  pályázati kiírás szerint 

 
 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
88/2012. (VII.27.) határozata 

a TÁMOP-3.1.4-12/2 „Innovatív iskolák fejlesztése” című pályázat benyújtására 
 

A Képviselő-testület megtárgyalta, és támogatja a TÁMOP-3.1.4-12/2 „Innovatív iskolák 
fejlesztése” című pályázat benyújtását.  

 
Felelős:  intézményvezető, műszaki iroda vezetője 
Határid ő:  pályázati kiírás szerint 

 
 
Urbánné Kléri Szilvia humánágazati szakreferens elmondja, hogy az egyházi iskola indulása miatt 
néhány adatot módosítani kell a Zrínyi Ilona Általános Iskola és AMI alapító okiratán. Ezért áttekintésre 
került az okirat, és felülvizsgálat során más módosítások elvégzésére is sor került. 
Elsőként a Petőfi út 18. szám alatti épület, mint telephely kerül ki a Zrínyi alapító okiratából. Változik a 
felvehető maximális létszám, hiszen egy épülettel kevesebb áll rendelkezésre. 
Kéri a Képviselő-testületet az alapító okirat módosításának megtárgyalására, és az alábbi határozati 
javaslatok elfogadására. 
 
Encs város Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az alábbi 
döntéseket hozza: 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
89/2012. (VII. 27.) határozata 

A Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény  
alapító okiratának módosításáról 

 
A Képviselő-testület megtárgyalta a Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény alapító okiratának módosítására vonatkozó előterjesztést, 
mely szerint: 
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2. Törlésre kerül:  Telephelye:  3860 Encs, Petőfi út 18.  Tel: 46/587-366 
10. Módosítva:   Maximális létszám: 1000 
12. Az intézmény tevékenységei: 
852013 Nemzetiségi tanulók nappali rendszerű általános iskolai nevelése, oktatása (1-4.   
évfolyam) 
852023 Nemzetiségi tanulók nappali rendszerű általános iskolai nevelése, oktatása (5-8. évf.) 
855913 Nemzetiségi tanulók napközi otthoni nevelése 
855916 Nemzetiségi tanulók általános iskolai tanulószobai nevelése 
680002 Nem lakóingatlan bérbeadása, üzemeltetése 
13. A feladat ellátását szolgáló vagyon:   
Törlésre kerül 
872 hrsz.-ú 15.379 m2 alapterületű ingatlan a rajta található oktatási épülettel 
A módosítást elfogadja. 
 
Felelős:   jegyző 
Határid ő:  2012. augusztus 31. 

 
 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
90/2012. (VII. 27.) határozata 

A Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény  
alapító okiratának elfogadásáról 

 
A Képviselő-testület megtárgyalta a Zrínyi Ilona Általános Iskola és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény alapító okiratának módosítását, és az alapító okiratot 
egységes szerkezetben elfogadja.  
 
Felelős:  jegyző 
Határid ő:  2012. augusztus 31. 
 

 
Szeles András alpolgármester elmondja, hogy tudomása van arról, mely szerint a Képviselő-testület 
utasításának megfelelően a Zrínyi iskolánál a pénzügyi vizsgálat meg lett tartva. Nincs azonban tudomása 
arról, hogy a megállapításokkal kapcsolatban milyen intézkedésekre került sor. Mivel természetes, hogy 
nem mehetünk el a kérdés lezárása mellett, megkérdezi Timár László igazgató urat, hogy hogyan értékeli 
a leírtakat, a feltárt hiányosságokat.  
 
Timár László képviselő, a Zrínyi Ilona Általános Iskola igazgatója elmondja, hogy gyakorlatilag nem 
említ a vizsgálati jegyzőkönyv olyan dolgot, tényt, mulasztást, ami fegyelmi felelősséget vonhatna maga 
után bárki irányában. A bevételi kiesés az általa elmondott valós okokra vezethető vissza. A rezsiköltség 
fel nem számolása valóban hibaként róható fel. A legfőbb hiányosságot a vizsgálat az intézmény 
konyhájával kapcsolatosan állapította meg, ezek a hiányosságok az intézményvezetőre vezethetők vissza. 
Elismeri igazgató úr, hogy a FEUVE-vel kapcsolatosan nem úgy járt el, ahogy a szabályzatban 
foglaltaknak megfelelően el kellett volna járni. 
 
dr. Halász Ferenc jegyző elmondja, hogy a hozzászólását két részre osztaná. Egyrészt beszélni kíván a 
Bizottsági Elnökök Fóruma által számára adott azon feladatról, hogy melyek a kritériumai egy 
intézményvezetői fegyelmi adásának, a későbbi eljárásnak, másrészt beszélni kíván a vizsgálati 
jegyzőkönyvben foglaltakról.  
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Az első kérdéskörrel kapcsolatban a jegyző a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvény 45.§-ától az 55. §-áig tartó rendelkezésekről beszél, különös tekintettel a sarkalatos, kiemelni 
szükséges rendelkezésekről, így: 

- a fegyelmi vétséget elkövető közalkalmazottal szemben kiszabható fegyelmi büntetésekről, 
- a fegyelmi eljárás kötelező megindításáról, 
- mikor mellőzhető a fegyelmi eljárás lefolytatása, 
- mi a teendő, ha a kinevezési jogkör gyakorlója, magasabb vezető és vezető beosztású 

közalkalmazott tekintetében a megbízásra jogosult elrendeli a fegyelmi eljárás megindítását, 
- az előzőekben ismertetett szabályok hogyan realizálhatók a helyi önkormányzat képviselő-

testülete által megbízott magasabb vezető, illetve vezető beosztású közalkalmazott fegyelmi 
ügyében? 

A vizsgálati jegyzőkönyvvel kapcsolatban elmondja, hogy igazgató úr az általa is kijegyzetelt, 
legfontosabb, leglényegesebb kérdésekről szólt. 
Megjegyezte, hogy – amiről igazgató úr nem beszélt – az élelmezésvezető szakértő véleménye szerint az 
élelmezésvezetőt nem osztott munkakörben kellene foglalkoztatni, mivel így nem tud a munkájára 
koncentrálni, és ennek olyan, hibákat felsoroló jegyzőkönyv az eredménye, mint amilyen a vizsgálat 
során született. 
Fontosnak tartja kiemelni azt a tényt, hogy a vizsgálati jegyzőkönyv három helyen is kiemeli igazgató úr 
részéről azt a hiányosságot, hogy folyamatba épített előzetes és utólagos vezető ellenőrzésnek nem tett 
eleget. 
 
Szeles András alpolgármester úr kérdezi, hogy az egyházi iskola átadásával kapcsolatos határidők tartva 
lettek-e? 
 
dr. Halász Ferenc jegyző válasza nem. Timár igazgató úrnak ugyan tudomása volt a határidőkről, hiszen 
részt vett az áprilisi testületi ülésen, annak ellenére azt a július 16-át megelőző héten jelentette be, hogy 
nem kíván selejtezni, ezért a leltározás csak ez után kezdődött, az is késve, mivel igazgató úr nem jelezte, 
hogy a kollégái gyermekeket táboroztatnak.  
 
Szeles András alpolgármester dr. Halász Ferenc jegyző tájékoztatását tudomásul vette.  
 
Molnárné Juhász Éva képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság Elnöke elmondja, hogy ő többet 
olvasott ki a jegyzőkönyvből. Még mindig nem tudja, hogy ki vagy mi miatt halmozódott fel a szállítási 
tartozás. Kéri polgármester urat, gondolkodjanak el a konyhával kapcsolatban, mivel a többi 
intézménnyel szemben kellemetlen, hogy a Zrínyi iskola tartozásait rendezi a testület.  
Az elmúlt évben kérték, hogy külső szakértő vizsgálja meg a kialakult helyzetet. A válasz az volt, hogy 
túl sokba került volna. Ő ezt vitatja, biztos, hogy nem milliókat kért volna a külső szakértő, de 
megnyugtató választ adott volna.  
 
Timár László képviselő, iskolaigazgató objektív okokra és a volt élelmezésvezető személyére vezeti 
vissza a hiányosságokat. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke ezzel nem ért egyet.  
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést berekeszti.  
 

 
K.m.f. 

 
Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyző 


